Supreme Court of Canada / Cour supréme du Canada

(Le francais suit)
JUDGMENTS TO BE RENDERED ON LEAVE APPLICATIONS
February 5, 2024

OTTAWA — The Supreme Court of Canada will decide the following leave applications at
9:45 a.m. ET on Thursday, February 8, 2024. This list might change.

1. Theodoros Saitanis v. His Majesty the King (Que.) (Criminal) (By Leave) (40947)

2. Oscar David Gutierrez Ramirez v. Corporation of the Municipality of Leamington (Ont.) (Civil) (By Leave)
(40854)

3. Jacob Neumann v. His Majesty the King (Alta.) (Criminal) (By Leave) (40931)

4. His Majesty the King in Right of Ontario, et al. v. Vanessa Fareau, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (40823)
5. Hideaway Il Ventures Ltd., et al. v. Attorney General for Canada (B.C.) (Civil) (By Leave) (40834)

6. Dax Ste-Marie, et al. v. His Majesty the King (Que.) (Criminal) (By Leave) (40821)

7. Gestion Stéphane Harvey inc., et al. v. Patrick Guay, et al. (Que.) (Civil) (By Leave) (40872)

PROCHAINS JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
Le 5 février 2024

OTTAWA — La Cour supréme du Canada se prononcera sur les demandes d’autorisation
suivantes le jeudi 8 février 2024, a 9 h 45 HE. Cette liste pourrait changer.

1. Theodoros Saitanis c. Sa Majesté le Roi (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (40947)

2. Oscar David Gutierrez Ramirez c. Corporation of the Municipality of Leamington (Ont.) (Civile) (Autorisation)
(40854)

3. Jacob Neumann c. Sa Majesté le Roi (Alb.) (Criminelle) (Autorisation) (40931)

4. Sa Majesté le Roi du Chef de I'Ontario, et al. c. Vanessa Fareau, et al. (Ont.) (Civile) (Autorisation) (40823)
5. Hideaway Il Ventures Ltd., et al. ¢. Procureur général pour Canada (C.-B.) (Civile) (Autorisation) (40834)
6. Dax Ste-Marie, et al. ¢. Sa Majesté le Roi (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (40821)

7. Gestion Stéphane Harvey inc., et al. c. Patrick Guay, et al. (Qc) (Civile) (Autorisation) (40872)
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